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1.  Raadsvoorstel 
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Vraag 1: De uitkering van het Rijk moet omhoog. Staatsecretaris Sander Dekker weet dit. Wanneer 

komt er uitsluitsel of dit gaat lukken? Na nieuwe kabinetsvorming? 

 

antwoord  Het is nog niet bekend wanneer hier uitsluitsel over komt. De VNG en de PO-raad 

hebben overleg met het rijk over verschillende onderwijsaangelegenheden, waaronder 

de vergoedingen voor huisvesting. We verwachten geen duidelijkheid voordat het 

nieuwe kabinet is gevormd.  

 

 

 

2.  Vraag 2: Is er inmiddels afstemming geweest over de IHP in het OOGO en wat was het resultaat? 

antwoord  Het IHP is op 1 juni in het OOGO besproken. De schoolbesturen zijn akkoord met het 

IHP. 

 

 

3.  Vraag 3: Gemeente krijgt een niet-geoormerkte vergoeding uit het gemeentefonds. (1,7 miljoen). 

Scholen krijgen van het Rijk een materiele instandhoudingsvergoeding voor investeringen. (voor 

onderhoud en aanpassingen). Heeft de gemeente er zicht op, hoeveel dat bedrag is? 

 

antwoord  De schoolbesturen krijgen voor materiële instandhouding een bedrag van ca. € 60,- per 

leerling. Uitgaande van 3.850 leerlingen in de gemeente, krijgen de scholen dus totaal 

ca. € 231.000,-. Onder materiële instandhouding vallen ondermeer onderhoud en 

aanpassing, schoonmaak, energie en watergebruik en heffingen. 

 

 



 

 

 

4.  Vraag 4: In het IHP is niets opgenomen over beeldbepalende gebouwen, zoals Werenfridus, 

Idenburg en Maria Bernadette. Hoe wil het College hier mee om gaan? 

 

antwoord  De vraag hoe wordt omgegaan met de genoemde scholen wordt in de vervolgfase 

beantwoord. Voor elke school die in de planning van het IHP staat wordt een apart 

onderzoek gedaan. Samen met de schoolbesturen kijken we gericht naar deze 

gebouwen. We kijken dan onder meer naar de staat van het gebouw, we beoordelen in 

hoeverre onderwijskundige ontwikkelingen toegepast kunnen worden in het gebouw en 

welke duurzaamheidmogelijkheden er zijn. In de afweging nemen we ook de 

beeldbepalende waarde van de gebouwen. De uitwerking leggen we voor aan de 

gemeenteraad.  
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5.  Pagina 4 Dekking 
Er wordt vanaf 2018 afgeschreven in 20 jaar. 
 
Vraag 1: Kan het afschrijving niet sneller aangezien dit om een tijdelijke uitbreiding gaat 
en in 2022 (naar verwachting) een ander gebouw in gebruik genomen wordt? 

antwoord  De termijn van 20 jaar is de beleidslijn die de gemeente hanteert voor afschrijving van 

semi-permanente gebouwen. We volgen deze lijn. Na 2022 heeft het semi-permanente 

gebouw ook nog waarde. Na 2022 zijn er verschillende opties: levensduur verlengende 

renovatie, nieuwbouw op de huidige locatie of elders. Bij een keuze voor de optie 

levensduur verlengende renovatie kan het semi-permanente gebouw in stand blijven en 

loopt de afschrijvingstermijn door. Bij nieuwbouw op de huidige locatie kan gekeken 

worden naar integratie van het semi-permanente gebouw in de nieuwbouw en loopt de 

afschrijvingstermijn ook door. Indien sloop nodig is, dan moet de boekwaarde van dat 

moment afgeboekt worden. Bij de optie nieuwbouw op een andere locatie, wordt de 

school verkocht. Het semi-permanente gebouw heeft dan een verkoopwaarde. Wij gaan 

ervan uit dat deze waarde opweegt tegen de boekwaarde van dan.   

 

 

 

6.  Aanvullend 

Vraag 2: De gemeente is ook verplicht, om inrichting en leerpakket te betalen. Is het krediet van 

160.000 voldoende/inclusief? 

antwoord  Het schoolbestuur heeft een aparte aanvraag gedaan voor eerste inrichting en 

leerpakket. De school geeft les aan de extra leerlingen en heeft daar de eerste 

inrichting en lespakketten voor nodig. Het college heeft, als bevoegd orgaan, daarom 

recent een besluit genomen om de aanvraag voor eerste inrichting en leerpakket te 

honoreren. 

 

 

 


